



Dr. rer. nat. Jens Müller, Global Head of R&D and Innovation

After studying chemistry and completing his doctorate, Dr. Jens Müller assumed his position as Laboratory Manager for Product Development in the Cold Box Division at ASK Chemicals GmbH in 2005.

From 2008 to 2010 he was responsible for the areas INOTEC and Cold Box Binder Systems as Product Manager. At the end of 2010 Dr. Jens Müller was appointed Global Product Line Manager Inorganics and thus was globally responsible for the area of inorganic binder systems. In December 2014, Jens Müller joined the management of the European R&D organization at ASK Chemicals. Since the beginning of 2016, he has been responsible worldwide for research and development at the Hilden-based company. Since 2017, Dr. Müller has also been Head of European Technical Product Management. As Global Head of Innovation, Dr. Müller is also responsible for innovation management at ASK Chemicals.

Dr. rer. nat. Jens Müller, Global Head of R&D and Innovation

Nach dem Studium der Chemie mit anschließender Promotion, nimmt Dr. Jens Müller 2005 seine Tätigkeit als Laborleiter für die Produktentwicklung im Bereich Cold Box bei ASK Chemicals GmbH auf.

Von 2008 bis 2010 verantwortet er als Produktmanager die Bereiche INOTEC- und Cold Box-Bindersysteme. Ende 2010 wird Dr. Jens Müller Global Product Line Manager Inorganics und somit global verantwortlich für den Bereich anorganische Bindersysteme. Im Dezember 2014 übernimmt Jens Müller die Leitung der europäischen F&E Organisation bei ASK Chemicals. Seit Anfang 2016 zeichnet er weltweit verantwortlich für die Forschung und Entwicklung beim Hildener Unternehmen. Seit 2017 hat Dr. Müller daneben die Leitung des europäischen technischen Produktmanagements inne. Als weltweiter Leiter Innovation ist Dr. Müller darüber hinaus für das Innovationsmanagement bei ASK Chemicals verantwortlich.